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Nasz znak: OR.0003.3.2016.MO 

 

                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 28 stycznia 2016 roku 

zgłoszono następujące wnioski i interpelacje:  

 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie 

cyt.: 

1. Bardzo proszę o większe zaangażowanie w kwestii przeprowadzania dzieci przez jezdnie 

do szkół, ze szczególnym uwzględnieniem godzin porannych. 

 

Jakóbczak Tomasz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchów 

cyt.: 

2. Zobowiązanie Prezesa Firmy USKOM do uczestniczenia w sesjach Rady Miejskiej. 

 

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa 

cyt.: 

3. Proszę o przedstawienie kwot z podziałem, na jakie zadania zostały przekazane środki na 

zadania zlecone przez Gminę dla spółki P.U.K USKOM w 2015 roku.  

4. Proszę o podjęcie działań i załatwienie problemu szamba przy świetlicy wiejskiej w 

Mirocinie Górnym. W tej chwili podłączony jest do tego szamba także sąsiadujący budynek 

mieszkalny. 

5. Proszę o przedstawienie informacji na temat przejęcia przez gminę parku w Mirocinie 

Górnym od nadleśnictwa.  

 

Andrzej Marek – radny 

cyt.: 

6. Proszę o zamontowanie lamp na słupach energetycznych, co pozwoli oświetlić drogę w 

kierunku Mirocina Górnego - ul. Kolonia Górska, około 20 słupów energetycznych, które 

można wykorzystać.  

7. Proszę o położenie kostki brukowej (chodnika) w miejscowości Słocina. Materiał jest, brak 

jest wykonawcy. Pilne.  

8. Proszę o wycięcie krzewów oraz drzew przy ul. Zygmuntowskiej – Podbrzezie Dolne, 

odcinek od Pana Zacharskiego do parkieciarni. Droga nie przejezdna.  



Brzezińska Barbara – radna 

cyt.: 

9. Proszę o wykazywanie się szczególną starannością podczas rejestrowania posiedzenia 

Komisji – między innymi Komisji Rewizyjnej – ponieważ w protokole z posiedzenia Komisji 

w dniu 23 grudnia 2015 roku brakuje zapisów na ponad 47 minut. 

 

                                                                                       

 

 

 

                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      Jacek Niezgodzki 


